

Puzlo

The Puzlo line is definitely more than just a locker system, because it is more like a puzzle game.

Desk sharing is a broader idea that offers various facilities within the corporate space and benefits the employee. Any space based on desk sharing must be equipped with lockers – small lockable units assigned to particular employees that are designed for storing their documents, bags, personal items, etc.

This is a fully configurable system that can be adapted for a variety of needs. The dimensions, shape, colours, locks and accessories allow you to choose from all of these elements to build your own locker. The line offers various locker cabinet designs, sets with one, two or three columns, cabinets with or without fronts, doors with different types of locks, with a mail slot, and handles oriented horizontally or vertically. The list of options is very long, and combined with many different front colours to choose from. This allows you to create very interesting spatial and visual effects. All you need to do is to start the game.

Puzlo

La gamme Puzlo c'est plus que des casiers ordinaires : c'est comme un jeu de puzzle.

Le desk sharing est une idée plus large, qui offre des commodités diverses dans l'espace de travail et constitue un avantage pour l'employé. Un espace adapté pour le desk sharing doit être équipé des casiers : des petits modules verrouillables et attribués à chaque employé pour y ranger leurs documents, sacs, affaires personnelles, etc.

Ce système est entièrement configurable et peut être adapté à de nombreux usages. Les dimensions, la forme, les couleurs, les serrures, les accessoires : tous ces éléments peuvent être sélectionnés à volonté pour construire votre meuble à casiers personnalisé. La gamme comprend plusieurs structures de rangements, des agencements d'une, deux ou trois colonnes, des casiers avec ou sans façade, des portes avec différentes sortes de serrures ; les casiers existent avec fente à courrier ou poignées horizontales ou verticales. La liste des options est très longue. Ajoutez-y la possibilité de composition de façades multicolores, et le meuble a tout pour se démarquer visuellement et structurellement dans chaque espace. C'est facile, c'est comme un puzzle !



